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						Derfor skal vi bygge parallelmotorvejen
					

				

              	
					
						Spørgsmål og svar om parallelmotorvejen
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						Video – virksomheder fortæller om behovet
					

				

				                			
								Generalforsamling vendte ‘hjem’ til LEGO

                    		

                    		
                               	
                       				 

Historiens tandhjul fuldførte en runde, da årets generalforsamling i Hærvejskomitéen blev afholdt hos LEGO den 11. marts. Det var her hos legetøjsgiganten i Billund, at komitéen kom ti
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								Jyllands-Korridoren skal bruge langsigtet løsning for trafikken

                    		

                    		
                               	
                       				P R E S S E M E D D E L E L S E
20. december 2023

Hærvejskomitéen støtter arbejdet for større trafikkapacitet over Vejle Fjord 
– Jyllands-Ko
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								Regering og Konservative vil fuldføre Hærvejsmotorvejen hurtigst muligt

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
13. marts 2023

De manglende etaper af Hærvejsmotorvejen skal fuldføres hele vejen fra nord til syd – Socialdemokratiets transportordfører lover 100 pct. engageme
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								Fhv. minister og MF Karsten Lauritzen træder ind i styregruppen

                    		

                    		
                               	
                       				Branchedirektør for Transport hos Dansk Industri, Karsten Lauritzen, blev på komitéens generalforamling 10. marts valgt til nyt medlem af Hærvejskomitéens styregruppe.

Som fhv. skatteminister 
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								Lufthavnsdirektør valgt til ny formand

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
1. september 2021

Adm. direktør Jan Hessellund, Billund Airport, afløser Poul Andersen som formand for Hærvejskomitéen – efter det store politiske forlig om infrastrukt
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								Positivt med bredt forlig og delvis afklaring for Ny Midtjysk Motorvej

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
28. juni 2021

Den politiske aftale om ny infrastrukturplan afsætter 5,9 mia. kr. til de første etaper af Ny Midtjysk Motorvej – en lang række private lodsejere f
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								Transportministeren lyttede til bekymrede topledere

                    		

                    		
                               	
                       				Transportminister Benny Engelbrecht fik et indblik i virksomhedernes hverdag og bekymring for fremtidens infrastruktur, da han forleden deltog i et videomøde med en række topledere fra nogle af land
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								Stor opbakning til klar tale og klare tal!

                    		

                    		
                               	
                       				Hærvejskomitéens annoncekampagne har fået stor opbakning fra både de store fagforbund, brancheorganisationer og en lang række virksomheder, heriblandt landets største industri- og eksportlokomot
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								Statsministeren vil have et Danmark i bedre balance – lad handling følge ord!

                    		

                    		
                               	
                       				Statsminister Mette Frederiksen slog ind på en fornuftig vej i årets nytårstale, da hun ønskede mere fokus på sammenhæng – på tværs af vores land.

”Næsten hver anden dansker bor uden f
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								Fødevareklyngens store organisationer anbefaler også politisk handling

                    		

                    		
                               	
                       				Organisationen Landbrug & Fødevarer viser nu også sin fulde opbakning og kraftige anbefaling af Ny Midtjysk Motorvej hånd i hånd med Fødevareforbundet NNF.

"Hver tredje kørte kilometer me
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								Industrikæmper og organisationer i stærk appel om politisk beslutning

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
04. januar 2021 

En lang række store virksomheder og organisationer i stærk fælles appel om langsigtet løsning for Jyllands-kor
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								Debatindlæg: Myter og misinformation om Midtjysk Motorvej

                    		

                    		
                               	
                       				Debatindlæg bragt i flere lokale og regionale medier medio juni 2020

Af Poul Andersen, formand for Hærvejskomitéen,
medlem af regionsrådet for Region Syddanmark samt fhv. MF (S)
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								Forundersøgelse viser ekstra stor samfundsgevinst i Midtjysk Motorvej

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
26. februar 2020 

Forundersøgelsen af anden etape for Midtjysk Motorvej er netop offentliggjort – analysen bekræfter, at projek
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								God samfundsgevinst for hele løsningen med gennemførsel af begge etaper

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE
29. januar 2020

VVM-undersøgelsen af første etape for Midtjysk Motorvej er netop offentliggjort
– analysen dokumenterer, at projektet kan aflaste motorvej E45 p�
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								Trængsel på vejene koster dagligt mere end en hel Landstrafikmodel

                    		

                    		
                               	
                       				P R E S S E M E D D E L E L S E
23. september 2019


 Trængsel på vejene koster det danske samfund 65 mio. kr. hver eneste dag
�
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								Den bedste vej må vinde i Jyllands-Korridoren

                    		

                    		
                               	
                       				Kronik fra Hærvejskomitéen - bragt i Avisen Danmark 9. september


 Af Poul Andersen, formand for Hærvejskomitéen,
medlem af regionsrådet for Region Syd
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								Hele 31 borgmestre i stærk fælles appel om politisk beslutning

                    		

                    		
                               	
                       				Stærk fælles appel fra foreløbig 31 jyske borgmestre – enighed om fuld støtte til ny midtjysk motorvej i kombination med udvidelser på E45 – bred politisk opbakning på Christiansborg –
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								Nye videofilm fra virksomhedernes hverdag og virkelighed

                    		

                    		
                               	
                       				Der er lavet mange overordnede analyser af parallelmotorvejen gennem årene - både fra Hærvejskomitéens side og fra officielt hold, med analyser og rapporter fra både Vejdirektoratet og Transportm
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								Trafikken over Vejle Fjord har allerede overhalet 2030-forventninger

                    		

                    		
                               	
                       				Trafikken på Vejle Fjord Broen har allerede nu overhalet forventningerne til trafikken i 2030 –udviklingen kører stærkt mod grænsen for kritisk trængsel  – situationen kalder på politis
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								Trafikkaos på E45 skærper behov for parallelmotorvej

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE - 14. marts 2017

Endnu voldsommere trafikstigning på motorvej E45 kræver langsigtet løsning
– Vejle Fjord-broen vil nå kritisk trængsel om få år og kan ikke udvi
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								Hærvejsmotorvejen giver endnu bredere samfundsgevinst

                    		

                    		
                               	
                       				Ny analyse fra Copenhagen Economics dokumenterer de bredere økonomiske effekter af Hærvejsmotorvejen med metode udviklet for Transportministeriet – klyngeeffekt samt effekten på vare- og ser
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								Nye beregninger dokumenterer styrken i Hærvejsmotorvejen

                    		

                    		
                               	
                       				PRESSEMEDDELELSE

Nye beregninger af midtjysk parallel-motorvej viser særdeles flot samfundsforrentning for alle korridorer – markant aflastning af E45 – markante besparelser i rejsetid
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								Effektivt ‘skiftespor’ på E45 med parallel-løsning

                    		

                    		
                               	
                       				Ny rapport fra Rambøll dokumenterer, hvor effektiv Hærvejsmotorvejen vil blive som alternativ rute i tilfælde af uheld på E45. Parallel-systemet vil skabe en række "skiftespor" så man hurtigt og
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								Hærvejsmotorvejen sikrer mere mobilt arbejdsmarked

                    		

                    		
                               	
                       				Ny analyse dokumenterer, at Hærvejsmotorvejen giver mere mobilt arbejdsmarked - adgang til mere arbejdskraft indenfor en times kørsel i hele Vestdanmak - bedre match mellem arbejdsgiver og ansatt
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													Generalforsamling 11. marts i Billund

								


Hærvejskomitéen afholder sin årlige generalforsamling:
Mandag den 11. ma								Læs mere
								


															Nyhedsbrev med julehilsen

								Så blev det tid for et nyhedsbrev med dagens offentliggørelse af forundersøgelse for eventuel udv								Læs mere

								

															Nyhedsbrev og julehilsen

								Så blev det tid til nyhedsbrev igen - bl.a. med en varm velkomst til vores nye transportminister, r								Læs mere
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